
    

Referat   SMU-møte 

Tid og sted: 01.11.2022   kl 19.00-20.30, Elevrådsrom Øyslebø ungdomsskole 

Inviterte møtedeltakere:  
 FAU: Kåre Glesne/Leder og Aina Finsådal/nestleder  

 Rep for pedagoger: Anna Kloster Kvidbergskår og Trond Ivar Unsgaard 
Rep for andre ansatte: Mads Heldal møtte for Åse Gunn Heddeland 
Rep Elevråd: Alfred Elias Sørvig Braadland/leder elevråd, Jonas Braadland/nestleder 

 Enhetsleder: Even Schau/rektor  
Ikke til stede: Alfred Elias Sørvig Braadland/leder elevråd, Aina Finsådal/nestleder FAU, Åse Gunn Heddeland 

Sak 1 
 

Referat fra sist møte 

Referat fra møtet 20.09.22 ble gjennomgått. Ingen innspill. 
Referat godkjent 

Sak 2 
 

Informasjon fra FAU 

Leder FAU informerte om saker fra FAU, slik: 
- FAU har uttalt seg i høringssaken vedr skolegrenser og nærskolen 
- FAU vil gi kommunalsjef tilbakemelding ift organisering av Polentur. 

FAU ønsker å fortsette med ordningen av i dag av flere grunner. 
- Erfaringer fra natteravn ble gjennomgått.  
- Ordningen med In-club har fokus. FAU vil arbeide for at flere ungdommer vil 

bruke klubben. Det vil bli møte med SLT-gruppa (FAU, politi, In-club mfl) så fort 
som mulig. 

- FAU vil arrangere en refleksdag, for barneskolen, 2. januar 2023. Inviterer 
Nullvisjonen. Invitasjon og opplegg vil bli sendt ut. 

Sak 3 Informasjon fra elevråd 
Leder for elevrådet informerte om det de arbeider med i elevrådet, slik: 

- Opptreden på bussholdeplassen ble tatt opp i elevrådet. Det ble informert ut i 
klassene. Ukjent hvor mye det ble snakket om 

- Arbeides med aktiviteter i storefri  
Jobber videre med flere aktiviterer. Hallen er åpen og det er mange elever som er 
i aktivitet 

Sak 4 Informasjon fra skolene/ansatte  
Info om saker fra skolene, slik: 
- Opptreden på bussholdplassen ble tatt opp i alle klasser. Må tas opp med jevne 
mellomrom. Bussene kommer seint i plattform. Dette er tatt opp flere ganger. 
- Bruk av refleks er oppfordret på skolene. Håper foresatte kan følge det opp hjemme 
- Aktiviteter i friminuttene er satt i system. Det er en plan for aktiviteter. Elevrådene på 
skolene er involvert i planene.  
-Rektor orienterte om forholdene rundt utskifting av dekket i sandbassenget på 
barneskolen. Det er gitt ut innformasjon til alle ansatte og foresatte, på barneskolen. Det 
vil bli laget ei sandkasse i området ballbingen/lekeapparater.   
-Rektor orienterte om at det vil bli gjennomført elevundersøkelse i november i 5-10 
klasse. Resultater vil bli arbeidet med og presentert i FAU, SU og SMU når de foreligger 
-Psykisk helsedager er gjennomført på ungdomsskolen. Mange positive tilbakemeldinger 
fra ansatte og elever. Positivt å bli kjent på tvers av klasser og oppdage nye sider av 
andre. Barneskolen skal gjennomføre det samme i løpet av kort tid 



    

- Nettvettkurs med Politiet ble gjennomført på ungdomsskolen fredag 28.10.22 
Iht Ordensreglement skal mobiltelefoner skal leveres inn ved skolestart, på 
ungdomsskolen. Ordningen følges opp av hver kontaktlærer. 

Sak 5 Eventuelt 
Intet 

  

 

 Even Schau 
 Enhetsleder 


